
Referat generalforsamling i Foreningen af Mejeriledere og Funktionærer Kreds Nordjylland, tirsdag den 21. 
juni 2022 

Vi blev taget godt imod på Bislev Mejeri, hvor vi fik en interessant præsentation af mejeriet og de 
udfordringer man står overfor når halvdelen af ens produktion flyttes til udlandet. Herefter var der 
rundvisning på mejeriet.  

Velkomst ved Palle, der takker Bislev for mad, rundvisning og præsentation fra Laura Rindom. 

Dagsorden til generalforsamlingen: 

1. Valg af dirigent.
a. Lasse Jensen er valgt

2. Bestyrelsens beretning om landsdelskredsens virksomhed i den forløbne periode.
a. Generalforsamling er varslet 14 dage før (den 3. juni), som står i vores vedtægter.
b. 124 medlemmer hvoraf 84 aktive; 1056 medlemmer i alt FMF hvoraf 78% er aktive. Der

stiles efter 1100. Spred gerne det gode budskab om FMF og deres services.
c. Siden sidst er der ikke sket noget stort, en stor del skyldes stadig eftervirkninger af COVID-

situationen. Der har dog været delegeret møde og et par fysiske bestyrelsesmøder.
d. Der blev stablet et arrangement på benene til den 12 maj, der blev aflyst grundet

manglende tilmelding. Giv gerne besked hvis der er noget i har lyst til at deltage i.
i. Input, maj er en travl måned og der var ikke meget ekstra tid, nok ikke et

arrangement for alle.
e. Landsmejeri udstilling i Herning var som at se køerne komme på græs.
f. I 2023 fylder landsdelskredse (mejerikredse) 50 år (nordjysk kreds 2. februar 1973), hvilket

skal fejres, dette vil den bestyrelse der bliver valgt i aften blive ansvarlige for.
g. Mejerigolf er den 19. august på Ikast golfklub.
h. Mælkeritidenden er ændret i design og udgivelseshyppighed, hvilket har givet sorte tal på

bunden, hvilket er tilfredsstillende. Mælkeritidende kan også downloades som app, der kan
downloades, med arkiv.

i. Mejerifolk uden grænser, de er ved at starte op efter COVID, men nogen rejser.
j. Kom endelig og sig noget, både til bestyrelsen og sekretariatet, hvis du brænder inde med

noget.
3. Fremlæggelse af kredsens årsregnskab til godkendelse.

a. Fremlagt er regnskabet for 01-04-2021 til 31-03-2022; regnskabet var indenfor det budget
der var blevet lagt

b. Fremlagt er budgettet for 01-04-2022 til 31-03-2023; budgettet bliver stærkere af flere
tilmeldinger til arrangementer

c. Beholdningen er vokset, det skyldes COVID situationen der har sænket udgifter og vores
puljeinvestering har givet et afkast

d. Regnskabet blev godkendt
4. Behandling af fremsatte forslag.

a. Ingen indkomne forslag
5. Valg af medlemmer til bestyrelsen samt 1 suppleant.

a. På valg er: Anne Sofie Kiillerich Aamann, Lars Gert Sørensen, Palle Jellesmark, Allan Holst
Sørensen. Alle modtager genvalg.



b. Alle er genvalgt
c. Ingen er valgt, som suppleant, men der skal mindst være 5 i bestyrelsen og vi er på

nuværende tidspunkt 7 så der er ikke behov for en suppleant
6. Valg af revisorer samt suppleant.

a. På valg er Lars Teglskov (modtager genvalg), Suppleant
b. Lindhardt og Lars er genvalgt, Lindhart stod ikke på dagsorden, men var på valg.

7. Valg af delegerede til Delegeret Møde d. 08.10.2022 på Comwell Kolding i Foreningen af 
Mejeriledere og Funktionærer.

a. Det er den Fynske kreds der står for det – 2023 er det kreds nord der skal stå for det
1. Torben Slots
2. Anders Nielsen – Hobro
3. Lars Teglskov
4. Finn S. Jensen
5. Christian Tvistgaard Mark
6. Christoffer Lykke Andersen
7. Carsten Bisgaard
8. Claus Pedersen

8. Eventuelt.
a. Ingen udefrakommende kommentar/input
b. Der blev opfordret til at komme med gode ideer til 50-års jubilæumsfesten i 2023 evt. juni 

måned
i. Indkomne forslag: Rebild bakker med røverne i Rold – inde i skoven med 

overdækning til spisning
c. Tak for fremmøde og tillykke med genvalg til bestyrelsen.
d. Tak for hjælpen med rundvisning.

Møde i bestyrelsen efter generalforsamling 

• Anne Sofie har fået vores eneste kreditkort
• Med 5 medlemmer af bestyrelsen til dette møde er bestyrelsen beslutningsdygtig til konstituering
• Palle fortsætter som formand en sæson mere og Lasse som næstformand
• Gaver og fest udvalg fortsætter Anne Sofie med
• Laura og Lars Gert fortsætter med festudvalg – de skal arbejde med musik til delegeret, evt forårs

arrangement, jubilæums fest (indkomne forslag fra Lasse: fur bryghus, eller på Skagen) gerne et
sted hvor der er mulighed for overnatning, så må vi se på hvem der betaler, eller noget transport,
så folk kan indtage et glas ubekymret…

• Sekretær er Allan
• Kassér dækkes af Bjarne


